
1 

 

 

 Protokół nr 29/2021 

z  posiedzenia Komisji Zdrowia i Ochrony Środowiska Rady Gminy Poczesna  

z dnia 23 lutego 2021 roku. 

 

Obecni wg załączonej listy obecności 

Porządek  posiedzenia: 

 

Omówienie propozycji Częstochowskiego Przedsiębiorstwa Komunalnego Sp. z o.o. 

polegającej na ewentualnej budowie Sortowni odpadów pochodzących z selektywnej zbiórki 

wraz z produkcją paliwa RDF w ramach wspólnego przedsięwzięcia gmin Subregionu 

Północnego Województwa Śląskiego. 

                                                                                                  

 

Ad. 1  
 

Tematem posiedzenia było omówienie propozycji Częstochowskiego Przedsiębiorstwa 

Komunalnego Sp. z o.o. polegającej na ewentualnej budowie Sortowni odpadów 

pochodzących z selektywnej zbiórki wraz z produkcją paliwa RDF w ramach wspólnego 

przedsięwzięcia gmin Subregionu Północnego Województwa Śląskiego. 

 

Informacje w przedmiotowej sprawie zostały przedstawione przez Prezesa                                        

Częstochowskiego Przedsiębiorstwa Komunalnego Sp. z o.o. Pana  Roberta Kalinowskiego, 

Prezesa Sobreko Sp. zo.o. Pana Bartosza Czaję  oraz przedstawiciela Spółki                           

Panią Katarzynę Długosz. 

 

Głos zabrali: 

-Prezes Stowarzyszenia Wspólnie dla Rozwoju Huty Starej A – Kazimierz Cierpiał, zaznaczył 

iż jest przeciwny ewentualnej budowie Subregionalnego Centrum Recyklingu. 

-Prezes Stowarzyszenia Eko – Poczesna - Marek Morzyk stwierdził, iż należy zakończyć 

planowanie nowych instalacji związanych z odpadami na terenie gminy Poczesna, 

- Sołtys Agnieszka Pidzik poruszyła kwestię procentowości   segregacji odpadów na 

planowanej instalacji. 

-Prezes Bartosz Czaja poinformował iż, spółka Sobreko nie planuje nowych kwater, poza 

tymi które uzyskały zezwolenie. 

-Radny  Michał Markowski zapytał czy planowane jest dodatkowe zatrudnienie przy 

ewentualnym utworzeniu  nowej instalacji. 

- Prezes Robert Kalinowski poinformował że, tak -  kilkanaście osób. 

 

Na tym dyskusję zakończono. 

 

Na tym Komisja zakończyła posiedzenie. 

 

Protokół sporządziła                                                           Przewodnicząca  

                                                                             Komisji Zdrowia i Ochrony Środowisk                                     

 Wioletta Przybylska                                  

 

                                                                                           Bożena Dobosz                                                                                                                         

. 

1. Opracowanie i zatwierdzenie planu pracy Komisji na 2019rok. 

2. Omówienie materiałów na III Sesję Rady Gminy Poczesna. 

3. Sprawy różne 

 
 
  

 


